有關來港人才客戶及特選客戶豁免 1 年「貴賓理財」服務月費優惠(「本推廣」)之條款及細則:

- 1. 本推廣之推廣期由 2025 年 4 月 1 日至 2025 年 12 月 31 日(包括首尾兩天)(「推廣期」)。
- 2. 本推廣僅適用於:持有以下三類的其中一類有效簽證的來港人士:(i)高端人才通行證計劃、 (ii)優秀人才入境計劃、(iii)輸入內地人才計劃,及;受邀請的特選客戶(合資格客戶)。
- 3. 於推廣期內,合資格客戶透過中國建設銀行(亞洲)(「本行」)分行開戶並選用「貴賓理財」服務或現有客戶透過電話或本行分行升級為至「貴賓理財」服務,可獲豁免「貴賓理財」首12個月「綜合理財總值」要求。由選用或升級服務後第13個月起,客戶需維持「綜合理財總值」達本行指定的金額(現為港幣100萬元等值)。若客戶在連續三個曆月內於本行的每日平均合併結餘低於最低款額,於第四個曆月起,客戶每月須向本行繳付適用於「貴賓理財」之服務月費或由本行不時決定的費用作為服務費。詳情請參閱中國建設銀行(亞洲)「私人財富」/「貴賓理財」/「智選理財」服務條款及條件。
- 4. 有關「綜合理財總值」的詳情,請瀏覽本行網頁。
- 5. 本推廣只適用於個人銀行客戶。
- 6. 合資格客戶只可獲享以上優惠一次,並不可與全新「貴賓理財」客戶推廣同時使用。
- 7. 上述產品、服務優惠受有關條款及細則約束,詳情請參閱相關宣傳品或向職員查詢。
- 8. 本行保留權利隨時更改、暫停、取消或終止上述優惠及更改本推廣條款及細則。
- 9. 如本推廣活動有任何爭議,銀行保留最終之決定權。
- 10. 本條款及細則之中、英文版本如有不同,一概以中文版本為准。

Terms and conditions for the 1 year waiver on monthly maintenance fee for "Premier Banking" services to eligible talent customers coming to Hong Kong and selected customers (the "Promotion"):

- 1. The promotional period runs from April 1, 2025, to December 31, 2025 (inclusive of both start and end dates) ("Promotion Period").
- 2. This promotion is exclusively applicable to (i) Top Talent Pass Scheme(TTPS) (ii) Quality Migrant Admission Scheme(QMAS) (iii) Admission Scheme for Mainland Talents and Professionals (ASMTP); and, selected customers (collectively referred to as Eligible Customers).
- 3. During the promotional period, Eligible Customers who open an account with China Construction Bank (Asia) ("Bank") branch and opt for "Premier Banking" services or existing customers upgrade to "Premier Banking" through telephone or at any branch of the Bank will be exempted from the "Daily Average Combined Balance" requirement for the first 12 months of "Premier Banking". Starting from the 13th month after selecting or upgrading the service, customers must maintain a "Daily Average Combined Balance" reaching the amount designated by the Bank (currently HKD 1 million equivalent). If the customer's Daily Average Combined Balance with the Bank falls below the Required Minimum Amount for 3 consecutive calendar months, starting from the fourth calendar month, the customer will have to pay a monthly maintenance fee applicable to "Premium Banking" services or any fees determined by the Bank from time to time as a service charge. For details, please refer to the Terms and Conditions for China Construction Bank (Asia) PRIVATE WEALTH / PREMIER BANKING / WISE BANKING Service.
- 4. For details about "Daily Average Combined Balance", please visit the Bank's website.

- 5. This promotion applies only to individual banking customers.
- 6. Each Eligible Customer can enjoy this Promotion only once and not allowed to enjoy 'New PREMIER BANKING Customer Promotion' at the same time.
- 7. The aforementioned product and service promotions are subject to relevant terms and conditions. For more information, please refer to related promotional materials or inquire with staff members.
- 8. The Bank reserves the right to modify, suspend, cancel, or terminate the above offers and amend the promotional terms and conditions at any time.
- 9. In case of any dispute regarding this promotional activity, the Bank retains the final decision-making authority.
- 10. Should there be discrepancies between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.